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Protokół nr V/2024 

z sesji IX Kadencji Rady Miejskiej w Inowłodzu, która odbyła się w dniu 26 lipca 2024 r. 

w godzinach 1305 – 1428 w Sali Posiedzeń Rady Miejskiej w Inowłodzu  

na Zamku Kazimierza Wielkiego w Inowłodzu 

Na ustawowy skład osobowy 15 radnych obecnych było 13 radnych. 

(Lista obecności radnych stanowi załącznik nr 1 do niniejszego protokołu) 

(Lista obecności sołtysów stanowi załącznik nr 2 do niniejszego protokołu) 

 

Udział w sesji wzięli: 

1) Pan Bogdan Kącki – Burmistrz Inowłodza; 

2) Pani Renata Dąbrowicz – Sekretarz Gminy Inowłódz; 

3) Pani Katarzyna Koch – Skarbnik Gminy Inowłódz; 

4) Pani Urszula Wieszkowska – Kierownik Referatu Nieruchomości, Ochrony Środowiska 

i Planowania Przestrzennego; 

5) Pani Ewa Szymańczyk – Inspektor ds. pozyskiwania środków zewnętrznych. 

 

Proponowany porządek obrad: 

1. Otwarcie V sesji IX kadencji Rady Miejskiej w Inowłodzu. 

2. Stwierdzenie ważności obrad sesji. 

3. Zatwierdzenie porządku obrad. 

4. Przyjęcie protokołu z obrad IV sesji Rady Miejskiej w Inowłodzu. 

5. Informacja Przewodniczącego Rady Miejskiej w Inowłodzu o działaniach podejmowanych 

w okresie między sesjami. 

6. Informacja Burmistrza Inowłodza o działaniach podejmowanych pomiędzy sesjami. 

7. Rozpatrzenie uchwał w sprawie: 

a) zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej na lata 2024-2043; 

b) zmian budżetu Gminy Inowłódz na rok 2024; 

c) zarządzenia poboru podatków w drodze inkasa oraz wyznaczenia inkasentów i określenia 

wynagrodzenia za inkaso; 

d) zatwierdzenia rocznego ramowego planu pracy Rady Miejskiej w Inowłodzu oraz rocznych 

planów pracy Komisji Stałych Rady Miejskiej w Inowłodzu na 2024 rok; 

e) wyrażenia zgody na zawarcie porozumienia międzygminnego w sprawie powołania Związku 

Zintegrowanych Inwestycji Terytorialnych Miejskiego Obszaru Funkcjonalnego Tomaszów 

Mazowiecki – Opoczno; 

f) przystąpienia do sporządzenia "Planu ogólnego gminy Inowłódz"; 

g) przyjęcia "Analizy zmian w zagospodarowaniu przestrzennym gminy Inowłódz dla potrzeb 

oceny aktywności Studium uwarunkowań i kierunków zagospodarowania przestrzennego 

Gminy Inowłódz, przyjętego Uchwałą Nr XLVII/294/2018 Rady Gminy Inowłódz z dnia 28 

czerwca 2018 r. w sprawie zmiany Studium uwarunkowań i kierunków zagospodarowania 

przestrzennego Gminy Inowłódz i planów miejscowych (kadencja 2024-2029); 

h) wyrażenia zgody na odpłatne nabycie nieruchomości zabudowanej do gminnego zasobu 

nieruchomości; 

i) wyrażenia zgody na odpłatne zbycie w drodze bezprzetargowej nieruchomości gruntowej 

należącej do zasobów mienia komunalnego; 

j) wyrażenia zgody na nieodpłatne nabycie nieruchomości gruntowej stanowiącej własność Spółki 

dla Zagospodarowania Wspólnoty Gruntowej wsi Dąbrowa do gminnego zasobu nieruchomości; 
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k) wyrażenia zgody na zbycie nieruchomości gruntowej oznaczonej numerem ewidencyjnym 

działki 42/132 w obrębie 0007 Spała, gmina Inowłódz; 

l) wyrażenia zgody na zbycie nieruchomości gruntowej oznaczonej numerem ewidencyjnym 

działki 42/174 w obrębie 0007 Spała, gmina Inowłódz; 

m) wyrażenia zgody na zbycie nieruchomości gruntowej oznaczonej numerem ewidencyjnym 

działki 42/177 w obrębie 0007 Spała, gmina Inowłódz; 

n) wyrażenia zgody na zbycie nieruchomości gruntowej oznaczonej numerem ewidencyjnym 

działki 44/4 w obrębie 0007 Spała, gmina Inowłódz. 

8. Informacja o realizacji wniosków zgłoszonych na IV sesji Rady Miejskiej w Inowłodzu. 

9. Interpelacje i zapytania. 

10. Wnioski Komisji, wolne wnioski, zapytania i informacje. 

11. Zamknięcie obrad V sesji IX kadencji Rady Miejskiej w Inowłodzu. 

 

Ad. 1  

Otwarcie V sesji IX kadencji Rady Miejskiej w Inowłodzu. 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Inowłodzu Pan Roman Rodakowski otworzył obrady V sesji 

IX kadencji i przywitał Panie i Panów Radnych, Pana Burmistrza Inowłodza, Panią Sekretarz Gminy 

Inowłódz, Panią Skarbnik Gminy Inowłódz. Powitał również Panie i Panów Sołtysów Gminy Inowłódz, 

pracowników Urzędu Miejskiego, gości przybyłych na dzisiejszą sesję, jak również mieszkańców 

i internautów, korzystających z bezpośredniej transmisji w sieci. Przypomniał zebranym 

o obowiązujących przepisach z zakresu ochrony danych osobowych. 

 

Ad. 2 

Stwierdzenie ważności obrad sesji. 

Pan Przewodniczący na podstawie listy obecności stwierdził ważność obrad sesji. Obecnych jest 

12 radnych.  

 

Ad. 3 

Zatwierdzenie porządku obrad. 

Pan Przewodniczący Rady Miejskiej poinformował, że radni otrzymali porządek obrad wraz 

z materiałami na sesję. Stanowi on załącznik nr 3 do niniejszego protokołu. Pan Przewodniczący 

zapytał, czy ktoś chciałby zgłosić zmiany do porządku obrad.  

Pan Burmistrz zgłosił, aby wycofać z porządku obrad punkt 7k oraz 7m, ponieważ te projekty uchwał 

spotkały się podczas Komisji z negatywną opinią członków. 

Radni przeszli do głosowania nad wnioskiem Burmistrza Inowłodza o zdjęcie z porządku obrad punktu: 

7k. wyrażenia zgody na zbycie nieruchomości gruntowej oznaczonej numerem ewidencyjnym działki 

42/132 w obrębie 0007 Spała, gmina Inowłódz oraz 7m. wyrażenia zgody na zbycie nieruchomości 

gruntowej oznaczonej numerem ewidencyjnym działki 42/177 w obrębie 0007 Spała, gmina Inowłódz. 

Za przyjęciem wniosku pozytywnie głosowało 13 radnych. 

Radni przeszli do głosowania nad zmienionym porządkiem obrad. Za przyjęciem proponowanego 

porządku obrad pozytywnie głosowało 13 radnych. 

 

Nowy proponowany porządek obrad: 

1. Otwarcie V sesji IX kadencji Rady Miejskiej w Inowłodzu. 

2. Stwierdzenie ważności obrad sesji. 

3. Zatwierdzenie porządku obrad. 

4. Przyjęcie protokołu z obrad IV sesji Rady Miejskiej w Inowłodzu. 
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5. Informacja Przewodniczącego Rady Miejskiej w Inowłodzu o działaniach podejmowanych 

w okresie między sesjami. 

6. Informacja Burmistrza Inowłodza o działaniach podejmowanych pomiędzy sesjami. 

7. Rozpatrzenie uchwał w sprawie: 

a) zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej na lata 2024-2043; 

b) zmian budżetu Gminy Inowłódz na rok 2024; 

c) zarządzenia poboru podatków w drodze inkasa oraz wyznaczenia inkasentów i określenia 

wynagrodzenia za inkaso; 

d) zatwierdzenia rocznego ramowego planu pracy Rady Miejskiej w Inowłodzu oraz rocznych 

planów pracy Komisji Stałych Rady Miejskiej w Inowłodzu na 2024 rok; 

e) wyrażenia zgody na zawarcie porozumienia międzygminnego w sprawie powołania Związku 

Zintegrowanych Inwestycji Terytorialnych Miejskiego Obszaru Funkcjonalnego Tomaszów 

Mazowiecki – Opoczno; 

f) przystąpienia do sporządzenia "Planu ogólnego gminy Inowłódz"; 

g) przyjęcia "Analizy zmian w zagospodarowaniu przestrzennym gminy Inowłódz dla potrzeb 

oceny aktywności Studium uwarunkowań i kierunków zagospodarowania przestrzennego 

Gminy Inowłódz, przyjętego Uchwałą Nr XLVII/294/2018 Rady Gminy Inowłódz z dnia 28 

czerwca 2018 r. w sprawie zmiany Studium uwarunkowań i kierunków zagospodarowania 

przestrzennego Gminy Inowłódz i planów miejscowych (kadencja 2024-2029); 

h) wyrażenia zgody na odpłatne nabycie nieruchomości zabudowanej do gminnego zasobu 

nieruchomości; 

i) wyrażenia zgody na odpłatne zbycie w drodze bezprzetargowej nieruchomości gruntowej 

należącej do zasobów mienia komunalnego; 

j) wyrażenia zgody na nieodpłatne nabycie nieruchomości gruntowej stanowiącej własność Spółki 

dla Zagospodarowania Wspólnoty Gruntowej wsi Dąbrowa do gminnego zasobu nieruchomości; 

k) wyrażenia zgody na zbycie nieruchomości gruntowej oznaczonej numerem ewidencyjnym 

działki 42/174 w obrębie 0007 Spała, gmina Inowłódz; 

l) wyrażenia zgody na zbycie nieruchomości gruntowej oznaczonej numerem ewidencyjnym 

działki 44/4 w obrębie 0007 Spała, gmina Inowłódz. 

8. Informacja o realizacji wniosków zgłoszonych na IV sesji Rady Miejskiej w Inowłodzu. 

9. Interpelacje i zapytania. 

10. Wnioski Komisji, wolne wnioski, zapytania i informacje. 

11. Zamknięcie obrad V sesji IX kadencji Rady Miejskiej w Inowłodzu. 

 

Ad. 4 

Przyjęcie protokołu z obrad IV sesji Rady Miejskiej w Inowłodzu. 

Pan Przewodniczący poinformował, że protokół z obrad jest dostępny w Biurze Rady Miejskiej i radni 

otrzymali powyższy dokument w formie elektronicznej. Pan Przewodniczący wystąpił z zapytaniem, 

czy są uwagi do zawartości lub treści protokołu.  

Radni nie mieli pytań odnośnie protokołu z obrad IV sesji Rady Miejskiej w Inowłodzu. 

Protokół z obrad IV sesji Rady Miejskiej w Inowłodzu został pozytywnie przyjęty przez 13 radnych. 

 

Ad. 5 

Informacja Przewodniczącego Rady Miejskiej w Inowłodzu o działaniach podejmowanych 

w okresie między sesjami. 

Pan Przewodniczący przedstawił korespondencję, jaka wpłynęła do pracownika obsługującego Biuro 

Rady Miejskiej w okresie międzysesyjnym. Poinformował, że pełni dyżur telefonicznie. Pan 
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Przewodniczący ponadto w okresie międzysesyjnym reprezentował Radę Miejską w różnych 

spotkaniach oraz zebraniach. 

 

Ad. 6 

Informacja Burmistrza Inowłodza o działaniach podejmowanych pomiędzy sesjami. 

Pan Przewodniczący wyjaśnił, że radni otrzymali powyższą informację wraz z materiałami na sesję. 

Stanowi ona załącznik nr 4 do niniejszego protokołu. 

Następnie głos zabrał Pan Burmistrz, który omówił ww. informację. 

 

Ad. 7 

Rozpatrzenie uchwały w sprawie 

a) zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej na lata 2024-2043; 

Pan Przewodniczący poinformował, że radni otrzymali w korespondencji projekt uchwały, który 

omawiany był na posiedzeniach komisji. 

Pani Katarzyna Koch – Skarbnik Gminy Inowłódz przedstawiła uzasadnienie do uchwały w sprawie 

zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Inowłódz na lata 2024-2043. 

Pan Przewodniczący zapytał, czy ktoś ma pytania w sprawie przedstawionego materiału. Wobec braku 

uwag i zapytań Pan Przewodniczący poprosił o stanowiska Komisji stałych. 

Komisja Budżetu i Rozwoju Gospodarczego – 6 głosów za; Komisja Oświaty, Kultury i Spraw 

Społecznych – 6 głosów za; Komisja Planowania Przestrzennego i Ochrony Środowiska – 8 głosów za. 

Pan Przewodniczący odczytał tytuł uchwały, która została poddana pod głosowanie. W dalszej części 

nastąpiło elektroniczne głosowanie imienne. Za przyjęciem proponowanego projektu uchwały 

głosowało 13 radnych. 

Uchwała Nr V/28/24 stanowi załącznik nr 5 do niniejszego protokołu. 

b) zmian budżetu Gminy Inowłódz na rok 2024; 

Pan Przewodniczący poinformował, że radni otrzymali w korespondencji projekt uchwały, który 

omawiany był na posiedzeniach komisji. 

Pani Katarzyna Koch – Skarbnik Gminy Inowłódz przedstawiła uzasadnienie do uchwały w sprawie 

zmian budżetu Gminy Inowłódz na rok 2024. 

Pan Przewodniczący zapytał, czy ktoś ma pytania w sprawie przedstawionego materiału. Wobec braku 

uwag i zapytań Pan Przewodniczący poprosił o stanowiska Komisji stałych. 

Komisja Budżetu i Rozwoju Gospodarczego – 7 głosów za; Komisja Oświaty, Kultury i Spraw 

Społecznych – 6 głosów za; Komisja Planowania Przestrzennego i Ochrony Środowiska – 8 głosów za. 

Pan Przewodniczący odczytał tytuł uchwały, która została poddana pod głosowanie. W dalszej części 

nastąpiło elektroniczne głosowanie imienne. Za przyjęciem proponowanego projektu uchwały 

głosowało 13 radnych. 

Uchwała Nr V/29/24 stanowi załącznik nr 6 do niniejszego protokołu. 

c) zarządzenia poboru podatków w drodze inkasa oraz wyznaczenia inkasentów 

i określenia wynagrodzenia za inkaso; 

Pan Przewodniczący poinformował, że radni otrzymali w korespondencji projekt uchwały, który 

omawiany był na posiedzeniach komisji. 

Pani Katarzyna Koch – Skarbnik Gminy Inowłódz przedstawiła uzasadnienie do uchwały w sprawie 
zarządzenia poboru podatków w drodze inkasa oraz wyznaczenia inkasentów i określenia 

wynagrodzenia za inkaso. 

Pan Przewodniczący zapytał, czy ktoś ma pytania w sprawie przedstawionego materiału.  

Radna Pani Lidia Kacprzak poprosiła o wyłączenie z głosowania, ponieważ uchwała bezpośrednio 

tyczy się jej osoby.  
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Wobec braku większej ilości uwag i zapytań Pan Przewodniczący poprosił o stanowiska Komisji 

stałych. 

Komisja Budżetu i Rozwoju Gospodarczego – 6 głosów za; Komisja Oświaty, Kultury i Spraw 

Społecznych – 5 głosów za; Komisja Planowania Przestrzennego i Ochrony Środowiska – 8 głosów za. 

Pan Przewodniczący odczytał tytuł uchwały, która została poddana pod głosowanie. W dalszej części 

nastąpiło elektroniczne głosowanie imienne. Za przyjęciem proponowanego projektu uchwały 

głosowało 12 radnych. 

Uchwała Nr V/30/24 stanowi załącznik nr 7 do niniejszego protokołu. 

d) zatwierdzenia rocznego ramowego planu pracy Rady Miejskiej w Inowłodzu oraz 

rocznych planów pracy Komisji Stałych Rady Miejskiej w Inowłodzu na 2024 rok; 

Pan Przewodniczący poinformował, że radni otrzymali w korespondencji projekt uchwały, który 

omawiany był na posiedzeniach komisji. 

Pan Przewodniczący zapytał, czy ktoś ma pytania w sprawie przedstawionego materiału. Wobec braku 

uwag i zapytań Pan Przewodniczący poprosił o stanowiska Komisji stałych. 

Komisja Budżetu i Rozwoju Gospodarczego – 6 głosów za; Komisja Oświaty, Kultury i Spraw 

Społecznych – 6 głosów za; Komisja Planowania Przestrzennego i Ochrony Środowiska – 8 głosów za. 

Pan Przewodniczący odczytał tytuł uchwały, która została poddana pod głosowanie. W dalszej części 

nastąpiło elektroniczne głosowanie imienne. Za przyjęciem proponowanego projektu uchwały 

głosowało 13 radnych. 

Uchwała Nr V/31/24 stanowi załącznik nr 8 do niniejszego protokołu. 

e) wyrażenia zgody na zawarcie porozumienia międzygminnego w sprawie powołania 

Związku Zintegrowanych Inwestycji Terytorialnych Miejskiego Obszaru Funkcjonalnego 

Tomaszów Mazowiecki – Opoczno; 

Pan Przewodniczący poinformował, że radni otrzymali w korespondencji projekt uchwały, który 

omawiany był na posiedzeniach komisji. 

Pani Ewa Szymańczyk – Inspektor ds. pozyskiwania środków zewnętrznych przedstawiła uzasadnienie 

do uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie porozumienia międzygminnego w sprawie 

powołania Związku Zintegrowanych Inwestycji Terytorialnych Miejskiego Obszaru Funkcjonalnego 

Tomaszów Mazowiecki – Opoczno. 

Pan Przewodniczący zapytał, czy ktoś ma pytania w sprawie przedstawionego materiału. Wobec braku 

uwag i zapytań Pan Przewodniczący poprosił o stanowiska Komisji stałych. 

Komisja Budżetu i Rozwoju Gospodarczego – 6 głosów za; Komisja Oświaty, Kultury i Spraw 

Społecznych – 6 głosów za; Komisja Planowania Przestrzennego i Ochrony Środowiska – 8 głosów za. 

Pan Przewodniczący odczytał tytuł uchwały, która została poddana pod głosowanie. W dalszej części 

nastąpiło elektroniczne głosowanie imienne. Za przyjęciem proponowanego projektu uchwały 

głosowało 13 radnych. 

Uchwała Nr V/32/24 stanowi załącznik nr 9 do niniejszego protokołu. 

f) przystąpienia do sporządzenia "Planu ogólnego gminy Inowłódz"; 

Pan Przewodniczący poinformował, że radni otrzymali w korespondencji projekt uchwały, który 

omawiany był na posiedzeniach komisji. 

Pani Urszula Wieszkowska – Kierownik Referatu Nieruchomości, Ochrony Środowiska i Planowania 

Przestrzennego przedstawiła uzasadnienie do uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia "Planu 

ogólnego gminy Inowłódz". 

Pan Przewodniczący zapytał, czy ktoś ma pytania w sprawie przedstawionego materiału. Wobec braku 

uwag i zapytań Pan Przewodniczący poprosił o stanowiska Komisji stałych. 

Komisja Budżetu i Rozwoju Gospodarczego – 6 głosów za; Komisja Oświaty, Kultury i Spraw 

Społecznych – 6 głosów za; Komisja Planowania Przestrzennego i Ochrony Środowiska – 8 głosów za. 
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Pan Przewodniczący odczytał tytuł uchwały, która została poddana pod głosowanie. W dalszej części 

nastąpiło elektroniczne głosowanie imienne. Za przyjęciem proponowanego projektu uchwały 

głosowało 13 radnych. 

Uchwała Nr V/33/24 stanowi załącznik nr 10 do niniejszego protokołu. 

g) przyjęcia "Analizy zmian w zagospodarowaniu przestrzennym gminy Inowłódz dla 

potrzeb oceny aktywności Studium uwarunkowań i kierunków zagospodarowania 

przestrzennego Gminy Inowłódz, przyjętego Uchwałą Nr XLVII/294/2018 Rady Gminy 

Inowłódz z dnia 28 czerwca 2018 r. w sprawie zmiany Studium uwarunkowań i kierunków 

zagospodarowania przestrzennego Gminy Inowłódz i planów miejscowych (kadencja 

2024-2029); 

Pan Przewodniczący poinformował, że radni otrzymali w korespondencji projekt uchwały, który 

omawiany był na posiedzeniach komisji. 

Pani Urszula Wieszkowska – Kierownik Referatu Nieruchomości, Ochrony Środowiska i Planowania 

Przestrzennego przedstawiła uzasadnienie do uchwały w sprawie przyjęcia "Analizy zmian 

w zagospodarowaniu przestrzennym gminy Inowłódz dla potrzeb oceny aktywności Studium 

uwarunkowań i kierunków zagospodarowania przestrzennego Gminy Inowłódz, przyjętego Uchwałą Nr 

XLVII/294/2018 Rady Gminy Inowłódz z dnia 28 czerwca 2018 r. w sprawie zmiany Studium 

uwarunkowań i kierunków zagospodarowania przestrzennego Gminy Inowłódz i planów miejscowych 

(kadencja 2024-2029); 

Pan Przewodniczący zapytał, czy ktoś ma pytania w sprawie przedstawionego materiału. Wobec braku 

uwag i zapytań Pan Przewodniczący poprosił o stanowiska Komisji stałych. 

Komisja Budżetu i Rozwoju Gospodarczego – 6 głosów za i 1 głos wstrzymujący; Komisja Oświaty, 

Kultury i Spraw Społecznych – 4 głosy za i 2 głosy wstrzymujące; Komisja Planowania Przestrzennego 

i Ochrony Środowiska – 7 głosów za i 1 głos przeciw. 

Pan Przewodniczący odczytał tytuł uchwały, która została poddana pod głosowanie. W dalszej części 

nastąpiło elektroniczne głosowanie imienne. Za przyjęciem proponowanego projektu uchwały 

głosowało 13 radnych. 

Uchwała Nr V/34/24 stanowi załącznik nr 11 do niniejszego protokołu. 

h) wyrażenia zgody na odpłatne nabycie nieruchomości zabudowanej do gminnego zasobu 

nieruchomości; 

Pan Przewodniczący poinformował, że radni otrzymali w korespondencji projekt uchwały, który 

omawiany był na posiedzeniach komisji. 

Pani Urszula Wieszkowska – Kierownik Referatu Nieruchomości, Ochrony Środowiska i Planowania 

Przestrzennego przedstawiła uzasadnienie do uchwały w sprawie wyrażenia zgody na odpłatne nabycie 

nieruchomości zabudowanej do gminnego zasobu nieruchomości; 

Pan Przewodniczący zapytał, czy ktoś ma pytania w sprawie przedstawionego materiału. Wobec braku 

uwag i zapytań Pan Przewodniczący poprosił o stanowiska Komisji stałych. 

Komisja Budżetu i Rozwoju Gospodarczego – 6 głosów za; Komisja Oświaty, Kultury i Spraw 

Społecznych – 6 głosów za; Komisja Planowania Przestrzennego i Ochrony Środowiska – 8 głosów za. 

Pan Przewodniczący odczytał tytuł uchwały, która została poddana pod głosowanie. W dalszej części 

nastąpiło elektroniczne głosowanie imienne. Za przyjęciem proponowanego projektu uchwały 

głosowało 13 radnych. 

Uchwała Nr V/35/24 stanowi załącznik nr 12 do niniejszego protokołu. 

i) wyrażenia zgody na odpłatne zbycie w drodze bezprzetargowej nieruchomości gruntowej 

należącej do zasobów mienia komunalnego; 

Pan Przewodniczący poinformował, że radni otrzymali w korespondencji projekt uchwały, który 

omawiany był na posiedzeniach komisji. 

Pani Urszula Wieszkowska – Kierownik Referatu Nieruchomości, Ochrony Środowiska i Planowania 

Przestrzennego przedstawiła uzasadnienie do uchwały w sprawie wyrażenia zgody na odpłatne zbycie 

w drodze bezprzetargowej nieruchomości gruntowej należącej do zasobów mienia komunalnego. 
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Pan Przewodniczący zapytał, czy ktoś ma pytania w sprawie przedstawionego materiału. Wobec braku 

uwag i zapytań Pan Przewodniczący poprosił o stanowiska Komisji stałych. 

Komisja Budżetu i Rozwoju Gospodarczego – 5 głosów za, 1 głos wstrzymujący; Komisja Oświaty, 

Kultury i Spraw Społecznych – 6 głosów za; Komisja Planowania Przestrzennego i Ochrony Środowiska 

– 8 głosów za. 

Pan Przewodniczący odczytał tytuł uchwały, która została poddana pod głosowanie. W dalszej części 

nastąpiło elektroniczne głosowanie imienne. Za przyjęciem proponowanego projektu uchwały 

głosowało 13 radnych. 

Uchwała Nr V/36/24 stanowi załącznik nr 13 do niniejszego protokołu. 

j) wyrażenia zgody na nieodpłatne nabycie nieruchomości gruntowej stanowiącej własność 

Spółki dla Zagospodarowania Wspólnoty Gruntowej wsi Dąbrowa do gminnego zasobu 

nieruchomości; 

Pan Przewodniczący poinformował, że radni otrzymali w korespondencji projekt uchwały, który 

omawiany był na posiedzeniach komisji. 

Pani Urszula Wieszkowska – Kierownik Referatu Nieruchomości, Ochrony Środowiska i Planowania 

Przestrzennego przedstawiła uzasadnienie do uchwały w sprawie wyrażenia zgody na nieodpłatne 

nabycie nieruchomości gruntowej stanowiącej własność Spółki dla Zagospodarowania Wspólnoty 

Gruntowej wsi Dąbrowa do gminnego zasobu nieruchomości. 

Pan Przewodniczący zapytał, czy ktoś ma pytania w sprawie przedstawionego materiału. Wobec braku 

uwag i zapytań Pan Przewodniczący poprosił o stanowiska Komisji stałych. 

Komisja Budżetu i Rozwoju Gospodarczego – 6 głosów za; Komisja Oświaty, Kultury i Spraw 

Społecznych – 6 głosów za; Komisja Planowania Przestrzennego i Ochrony Środowiska – 8 głosów za. 

Pan Przewodniczący odczytał tytuł uchwały, która została poddana pod głosowanie. W dalszej części 

nastąpiło elektroniczne głosowanie imienne. Za przyjęciem proponowanego projektu uchwały 

głosowało 13 radnych. 

Uchwała Nr V/37/24 stanowi załącznik nr 14 do niniejszego protokołu. 

k) wyrażenia zgody na zbycie nieruchomości gruntowej oznaczonej numerem ewidencyjnym 

działki 42/174 w obrębie 0007 Spała, gmina Inowłódz; 

Pan Przewodniczący poinformował, że radni otrzymali w korespondencji projekt uchwały, który 

omawiany był na posiedzeniach komisji. 

Pani Urszula Wieszkowska – Kierownik Referatu Nieruchomości, Ochrony Środowiska i Planowania 

Przestrzennego przedstawiła uzasadnienie do uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zbycie 

nieruchomości gruntowej oznaczonej numerem ewidencyjnym działki 42/174 w obrębie 0007 Spała, 

gmina Inowłódz. 

Pan Przewodniczący zapytał, czy ktoś ma pytania w sprawie przedstawionego materiału. Wobec braku 

uwag i zapytań Pan Przewodniczący poprosił o stanowiska Komisji stałych. 

Komisja Budżetu i Rozwoju Gospodarczego – 5 głosów za, 1 głos wstrzymujący; Komisja Oświaty, 

Kultury i Spraw Społecznych – 5 głosów za, 1 głos wstrzymujący; Komisja Planowania Przestrzennego 

i Ochrony Środowiska – 6 głosów za, 2 głosy wstrzymujące. 

Pan Przewodniczący odczytał tytuł uchwały, która została poddana pod głosowanie. W dalszej części 

nastąpiło elektroniczne głosowanie imienne. Za przyjęciem proponowanego projektu uchwały 

głosowało 9 radnych, przy 1 głosie przeciw i 3 głosach wstrzymujących się. 

Uchwała Nr V/38/24 stanowi załącznik nr 15 do niniejszego protokołu. 

l) wyrażenia zgody na zbycie nieruchomości gruntowej oznaczonej numerem ewidencyjnym 

działki 44/4 w obrębie 0007 Spała, gmina Inowłódz. 

Pan Przewodniczący poinformował, że radni otrzymali w korespondencji projekt uchwały, który 

omawiany był na posiedzeniach komisji. 

Pani Urszula Wieszkowska – Kierownik Referatu Nieruchomości, Ochrony Środowiska i Planowania 

Przestrzennego przedstawiła uzasadnienie do uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zbycie 
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nieruchomości gruntowej oznaczonej numerem ewidencyjnym działki 44/4 w obrębie 0007 Spała, 

gmina Inowłódz 

Pan Przewodniczący zapytał, czy ktoś ma pytania w sprawie przedstawionego materiału. Wobec braku 

uwag i zapytań Pan Przewodniczący poprosił o stanowiska Komisji stałych. 

Komisja Budżetu i Rozwoju Gospodarczego – 6 głosów za; Komisja Oświaty, Kultury i Spraw 

Społecznych – 4 głosy za, 2 głosy wstrzymujące; Komisja Planowania Przestrzennego i Ochrony 

Środowiska – 6 głosów za, 1 głos wstrzymujący, 1 głos przeciw. 

Pan Przewodniczący odczytał tytuł uchwały, która została poddana pod głosowanie. W dalszej części 

nastąpiło elektroniczne głosowanie imienne. Za przyjęciem proponowanego projektu uchwały 

głosowało 10 radnych, przy 2 głosach przeciw i 1 głosie wstrzymującym się. 

Uchwała Nr V/39/24 stanowi załącznik nr 16 do niniejszego protokołu. 

 

Ad. 8 

Informacja o realizacji wniosków zgłoszonych na IV sesji Rady Miejskiej w Inowłodzu. 

Pan Przewodniczący poinformował, że informacja o pełnej realizacji wniosków przekazana została 

w korespondencji. Stanowi ona załącznik nr 17 do niniejszego protokołu. 

Pan Przewodniczący zapytał, czy ktoś ma pytania w sprawie przedstawionego materiału. Radni nie 

zgłosili pytań. 

Pan Przewodniczący stwierdził, że informacja o realizacji wniosków zgłoszonych na IV sesji Rady 

Miejskiej w Inowłodzu została przez radę przyjęta do wiadomości. 

 

Ad. 9 

Interpelacje i zapytania. 

Sołtys Pani Ewelina Madej w imieniu wszystkich sołtysów zapytała, czy jest spowodowane 

obniżenie funduszu sołeckiego na rok 2025.  

Pani Skarbnik powiedziała, że wzór na wyliczenie funduszu sołeckiego na dany rok jest wskazany 

w ustawie. Jednocześnie jest brana pod uwagę wysokość dochodów oraz liczba mieszkańców. Z tych 

dwóch wartości dokonuje się wyliczenia. Wzór zostaje wysłany do Łódzkiego Urzędu Wojewódzkiego, 

wraz z danymi potrzebnymi do wyliczenia tego funduszu. Łódzki Urząd Wojewódzki nie miał 

zastrzeżeń co do wyliczeń. Dodała, że zmieniła się liczba mieszkańców, jak i kwota dochodu.  

Sołtys Pani Ewelina Madej zapytała, czy jest to aż taka duża różnica, że kwoty na fundusz sołecki 

tak zmalały.  

Pani Skarbnik powiedziała, że wzór jest ujęty w ustawie i według niego się określa są stawkę.  

Sołtys Pani Ewelina Madej zapytała, czy sołtysi mogą wnioskować o większą kwotę.  

Pani Skarbnik powiedziała, że trudno jej jest się do tego odnieść. Dodała, że o wszystko można 

wnioskować.  

Sołtys Pani Jadwiga Warczyk zapytała, co z resztą pieniędzy po termomodernizacji szkoły 

w Brzustowie. Zapytała, czy pieniądze zostaną w budżecie szkoły czy w budżecie Gminy.  

Pan Burmistrz powiedział, że inwestycja była realizowana z środków budżetowych gminy oraz różnych 

środków zewnętrznych i dotacja, która wpłynęła jest jednym z elementów funduszy zewnętrznych i ona 

wpływa do budżetu gminy.  

Sołtys Pani Ewelina Madej zapytała o PSZOK, czemu jest zamknięty.  

Pan Burmistrz powiedział, że jest otwarty. Zgodnie z regulaminem PSZOK trzeba przed wizytą, zgłosić 

się i pracownik dojeżdża. 
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Ad. 10 

Wnioski Komisji, wolne wnioski, zapytania i informacje. 

Radna Pani Katarzyna Cieślik zapytała, czy już wiadomo coś odnośnie do spotkania z Zarządem 

Dróg Powiatowych.  

Pan Burmistrz powiedział, że na tę chwilę planowane jest spotkanie z Panem Starostą Tomaszowskim 

w dniu 1 sierpnia o 12:30.  

Sołtys Pani Jadwiga Warczyk zgłosiła, że jeden z mieszkańców poinformował, że droga na 

Brzustowie (jadąc od cmentarza w lewo) jest w złym stanie, porobiły się wyrwy po ulewach i prosi 

o naprawę dziur.  

Sołtys Pan Zygmunt Komar zgłosił zły stan drogi oraz liczne dziury na odcinku Brzustów – 

Dąbrowa.  

Pan Burmistrz poinformował o stawkach za wodę i ścieki. Od sierpnia stawki wzrosną. Za wodę było 

2,85 zł, będzie 3,19 zł, w roku 2025 - 3,29 zł, w 2026 – 3,37 zł. Opłata za ścieki wynosiła 5,70 zł, będzie 

6,62 zł, w roku 2025 – 6,83 zł, w 2026 – 7,00 zł.  

Pan Burmistrz zaprosił wszystkich obecnych na sesji oraz internautów i mieszkańców do uczestniczenia 

w obchodach Dni Gminy Inowłódz w dniu 27.07.2024 r. 

 

Ad. 11 

Zamknięcie obrad V sesji IX kadencji Rady Miejskiej w Inowłodzu. 

 

                                                                              Przewodniczący Rady Miejskiej w Inowłodzu 

 

                                                                                           /-/      Roman Rodakowski 
 

 

      Protokół sporządzony przez: 

 

  Podinspektor ds. obsługi biura rady  

i ewidencji działalności gospodarczej 

 

                 Patrycja Kęsy 
 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

*Załączniki do protokołu dostępne w Biurze Rady Miejskiej, pok. 1, ul. Spalska 2, 97-215 Inowłódz. 

**Wykaz głosowania imiennego stanowi załącznik nr 18 do niniejszego protokołu. 

 

 

 

 

 


